
Or.0002.1.2021 
 

PROTOKÓŁ Nr XXI.2021 
Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się w dniu 30 marca 2021 r.  
w godz. 10.10 – 12.55 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sokoły 

 
Obradom przewodniczył Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady. Sesja rozpoczęła się 

o godz. 10:10. 
W sesji uczestniczyli radni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
 

1) Józef Zajkowski – Wójt Gminy; 
2) Irena Bruszewska – Skarbnik Gminy; 
3) Bożena Perkowska – Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego; 
4) Daniel Płoński – doradca energetyczny Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Białymstoku; 
5) Waldemar Kikolski – Wicestarosta Wysokomazowiecki (Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Sokołach). 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski, który przywitał radnych, 
zaproszonych gości oraz wszystkich obecnych na sali. Na podstawie listy obecności poinformował, że 
w sesji uczestniczy 13 radnych. W związku z tym rada gminy może podejmować prawomocne 
uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są transmitowane, nagrywane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy, 
zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Pełna treść 
informacji dotyczącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie 
BIP-u i tablicy ogłoszeń urzędu. Głosowania jawne na sesjach rady odbywają się za pomocą urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.  

 
Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji 
został przekazany radnym na podane skrzynki poczty elektronicznej. Przedstawił, że na wniosek pana 
wójta z porządku obrad chciałby wykreślić pkt 5 „Przedstawienie informacji z przebiegu udzielania 
pomocy rodzinie Państwa Kuleszów poszkodowanej w wyniku zniszczenie domu spowodowanego 
przez wybuch gazu” i dodać do porządku projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej 
w obrębie ewidencyjnym Porośl-Kije z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły. Następnie zwrócił się do 
radnych z zapytaniem, czy mają uwagi lub inne propozycje do proponowanego porządku obrad? 
Jednocześnie przedstawił, że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy o samorządzie gminnym zmiany 
w porządku obrad mogą być wprowadzone bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady. 

Nie zgłoszono uwag i innych propozycji do zaproponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zarządził głosowanie nad przyjęciem 

zaproponowanej zmiany w porządku obrad. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
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Wykaz głosowania imiennego w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że Rada Gminy przyjęła zaproponowaną 
zmianę w porządku obrad. 

 
Porządek posiedzenia po zmianie: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XX Sesji Rady Gminy. 
4. Informacja z pracy Wójta w okresie między sesjami. 
5. Przedstawienie informacji na temat programu „Czyste powietrze”. 
6. Rozpatrzenie wniosków i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok; 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2021-2031; 
3) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 

3 lat których przedmiotem jest ten sam lokal; 
4) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Sokoły; 
5) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora 

Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem; 
6) wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic gminy Sokoły; 
7) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zmianę granic 

gminy Sokoły; 
8) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” 

sp. z o.o.; 
9) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 

na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN - 
Podlaskie” sp. z o. o.; 

10) zbycia nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Porośl-Kije z zasobu nieruchomości 
Gminy Sokoły. 

7. Rozstrzygnięcie o wyodrębnieniu środków na utworzenie funduszu sołeckiego w 2022 roku 
i podjęcie uchwały w tej sprawie.  

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2020 rok. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokoły za rok 2020. 

10. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej. 
11. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2020. 
12. Przedstawienie sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy Sokoły za 2020 rok.  
13. Przedstawienie sprawozdania z działalności Rady Gminy Sokoły za 2020 rok. 
14. Przedstawienie informacji z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2020 r.  
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał wyciąg z protokołu XX Sesji Rady 
Gminy, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie protokół XX Sesji Rady 

Gminy Sokoły. 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu XX Sesji Rady Gminy Sokoły 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że protokół XX Sesji Rady Gminy Sokoły 

został przyjęty.  
 
Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił pana wójta o przedstawienie informacji 
z pracy pomiędzy sesjami. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski przedstawił informację z pracy między sesjami za okres od 
29 grudnia 2020 r. do 30 marca 2021 r. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radny Piotr Łapiński przedstawił, że wkrótce będą remontowane drogi dojazdowe do pól. 
Zapytał, czy zamówionego w przetargu kruszywa wystarczy na wszystkie zgłoszone do remontu 
drogi? Po wyjątkowo długiej zimie wiele dróg wymaga remontu. Dobrze byłoby zrobić jak najwięcej, 
aby rolnicy mieli dobry dojazd do swoich pól. Poprosił o kontakt z sołtysami, aby oprócz listy wskazali 
najbardziej potrzebne do wykonania odcinki. Ponadto przedstawił, że na komisjach rozmawialiśmy na 
temat zapewniania mieszkańcom dostępu do szerokopasmowego Internetu. Na posiedzenie był 
zaproszony szef firmy Koba, która wykonuje Internet. Niestety nie przyjechał. Na komisję przybyła za 
to pani Agnieszka Aleksiejczuk Dyrektor Społeczeństwa Informacyjnego w UMWP w Białymstoku, 
która bardzo dokładnie wyjaśniła sytuację. Dowiedzieliśmy się bardzo dużo ważnych informacji. Pani 
dyrektor przedstawiła m.in., że w pierwszym etapie będzie podłączonych zaledwie 360 posesji 
w naszej gminie. Na komisji podjęliśmy decyzję, że będziemy kontynuować rozmowy na ten temat 
i zrobimy wszystko, co możemy aby zapewnić wszystkim zainteresowanym dostęp do Internetu. 

Radny Marek Czajkowski poparł wniosek radnego Piotra Łapińskiego w kwestii naprawy 
wszystkich zgłoszonych do remontu dróg dojazdowych do pól. Rolnicy posiadają dobrej klasy sprzęt 
rolniczy i oczekują od gminy dobrej jakości dróg dojazdowych. Wielu rolników stara się wcześnie 
wyjechać w pole. Po wiosennych roztopach nawet już na suchej drodze żwirowej tworzą się głębokie 
koleiny. Wystarczy kilka przejazdów ciężkim sprzętem i szczególnie wiosną droga szybko ulega 
zniszczeniu. Poprosił o pozytywne rozpatrzenie wszystkich zgłoszeń, a jeśli zajdzie potrzeba zakupu 
dodatkowej ilości kruszywa. Oświadczył, że pytanie chciałby skierować do obecnego na sesji 
Wicestarosty Wysokomazowieckiego Waldemara Kikolskiego, który na listopadowej sesji zobowiązał 
się wyjaśnić sprawę niesłusznie wystawianych mandatów na nieoznaczonym parkingu przy Szpitalu 
Ogólnym w Wysokiem Mazowieckiem. Zapytał pana wicestarostę, ile mandatów wystawiła firma 
administrująca parkingiem i kiedy to się skończy? Czy powiat podjął jakieś działania w tym kierunku? 

Wójt Gminy Józef Zajkowski odpowiedział, że wielu rolników niecierpliwie wychodzi wiosną 
w pole i niszczy drogi dojazdowe do pól. Powinniśmy poczekać z remontami dróg do chwili, aż one 
wyschną i będą nadawały się do prac remontowych. Po wykonaniu prac równiarką dokonamy 
oględzin stanu dróg i najbardziej zniszczone odcinki nawieziemy kruszywem. Zamówionego kruszywa 
mamy dosyć sporo. Na tą chwilę nie powinniśmy obawiać się, że go zabraknie. W tą zimę na 
odśnieżanie dróg gminnych wydaliśmy 150 tys. zł. Obecnie we wsi Mojsiki odtwarzamy drogę 
śródpolną, której nie ma na gruncie. Wiąże się to ze sporym wydatkiem, ale należy to zrobić, gdyż 
rolnicy nie mają dojazdu do swoich pól. Zaapelował o cierpliwość i zadeklarował naprawę wszystkich 
wyeksploatowanych dróg polnych.  

Wicestarosta Wysokomazowiecki Waldemar Kikolski odpowiedział, że sprawa parkingów 
została zgłoszona i omówiona na zarządzie rady powiatu i komisjach. Problem jest znany, ale nie 
jesteśmy w stanie go szybko rozwiązać. Na prowadzenie parkingu przy szpitalu został ogłoszony 
przetarg przez poprzednią dyrekcję szpitala. Zawarta z wykonawcą umowa będzie jeszcze 
obowiązywała przez kilka lat. Uwagi pacjentów i mieszkańców powiatu są słuszne. Należy zwrócić 
uwagę, że cały czas trwa remont szpitala. Trawnik przy szpitalu jest tymczasowo wykorzystywany do 
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parkowania samochodów pracowników szpitala i osób upoważnionych. Taki stan rzeczy nie zadowala 
pacjentów. Osoby przyjeżdzające z chorym pacjentem starają się podjechać, jak najbliżej wejścia do 
szpitala albo przychodni. Z tej ulicy wjazdowej korzystają również karetki, pracownicy szpitala i inne 
służby. Tam też znajduje się zakład pogrzebowy, dlatego zostały wystawione stosowne tablice 
informacyjne, umieszczone oznaczenia i regulamin korzystania z parkingu. Zrozumiałym jest, że nie 
każdy jest w stanie przyjeżdżając do szpitala zatrzymać się i czytać regulamin. Pan wicestarosta 
przedstawił, że na placu szpitalnym był kilkakrotnie, specjalnie po to, aby bliżej przyjrzeć się 
funkcjonowaniu parkingu, zachowaniu kierowców i pacjentów. Rozmawialiśmy na ten temat 
z dyrekcją szpitala, która zobowiązał się podjąć niezwłoczne działania związane z wprowadzeniem 
pewnych udogodnień. Dla wszystkich odwiedzjących szpital najlepiej byłoby, aby parking był 
całkowicie bezpłatny. Póki co, umowa z firmą obsługującą parking nadal obowiązuje. Firma pobiera 
opłaty, dba o parking i comiesięcznie wpłaca należności wynikające z umowy na konto szpitala. Po 
zakończeniu obowiązywania umowy powiat będzie mógł wprowadzić inne rozwiązania. Należy się do 
tego odpowiednio przygotować, aby wypracowane rozwiązania zadowalały zarówno szpital, jak 
i społeczność lokalną. Ponadto oświadczył, że zarzut nielegalnego wystawiania mandatów jest 
bezpodstawny. Przy wjeździe na parking znajduje się tablica informacyjna pod znakiem zakazu 
wjazdu z następującą treścią: „Zakaz nie dotyczy osób upoważnionych i pracowników szpitala. 
Parking płatny dla klientów szpitala zlokalizowany jest od strony ulicy Szpitalnej. Za postój 
w miejscach niewyznaczonych naliczana jest opłata karna zgodnie z regulaminem”. W związku z dużą 
liczbą osób odwiedzających szpital pracownicy szpitala parkują samochody na trawniku, aby wszyscy 
klienci szpitala mieli możliwość swobodnego zaparkowania samochodu w przeznczonym do tego celu 
miejscu. Na ten moment trudno jest cokolwiek więcej powiedzieć, ponieważ obwiązuje nas umowa 
z wykonawcą, a my jako powiat nie chcielibyśmy zburzyć całego porządku. Odnosząc się do pytania 
w kwestii ilości wystawionych mandatów oświadczył, że nie potrafi na tą chwilę na nie odpowiedzieć, 
gdyż nie posiada takich danych. Poprosił radnego o skierowanie pytania do dyrekcji szpitala, która 
udzieli odpowiedzi po wcześniejszym uzyskaniu informacji od firmy prowadzącej parking. Zaapelował 
do parkujących samochody na terenie szpitala o przestrzeganie zasad parkowania samochodów, 
a pozwoli to na unikniecie płacenia mandatów. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 5. 

Doradca energetyczny Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Białymstoku Daniel Płoński wyświetlił i omówił prezentację multimedialną na temat programu 
„Czyste powietrze”. Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Radna Jadwiga Sieniawska zapytała, czy wymiana źródła ciepła na piec gazowy może zostać 
ujęta w programie? 

Doradca energetyczny WFOŚiGW w Białymstoku Daniel Płoński odpowiedział, że tak. 
 Radny Marek Czajkowski oświadczył, że w prezentacji zostało przedstawione, że jeśli ktoś 
skorzysta z programu czyste powietrze, to nie może skorzystać z programu mój prąd. Zapytał, po ilu 
latach od skorzystania z tego programu można założyć panele fotowoltaiczne? 

Doradca energetyczny WFOŚiGW w Białymstoku Daniel Płoński odpowiedział, że w ramach 
realizacji programu czyste powietrze można założyć panele fotowoltaiczne. Wyjaśnił, że wcześniej 
było tak, że jeden wniosek należało złożyć na wymianę źródła ciepła i termomodernizację do czystego 
powietrza, a drugi na panele fotowoltaiczne do programu mój prąd. W ostatnim czasie wprowadzono 
ułatwienie, które pozwala na ujęcie obu inwestycji w jednym zadaniu. Dzięki czemu nie ma potrzeby 
składania dwóch wniosków, gdyż można obie inwestycje ująć w jednym wniosku. 

Radny Marek Czajkowski zapytał, jakie można dostać maksymalne dofinansowanie 
w przypadku realizacji kompleksowej inwestycji? 

Doradca energetyczny WFOŚiGW w Białymstoku Daniel Płoński odpowiedział, że nie można 
tego ująć jednostkowo. Jest to procent od wartości inwestycji, który zależy od wielu czynników. 
Następnie powrócił do prezentacji i pokazał tabelę z wariantami inwestycji. 
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Radny Marek Czajkowski zapytał, czy realizując program czyste powietrze należy liczyć się 
z tym, że trzeba będzie przy okazji zlikwidować kominek i piec chlebowy? 

 Doradca energetyczny WFOŚiGW w Białymstoku Daniel Płoński odpowiedział, że tak, jeśli 
jest z nich rozprowadzenie ciepła po domu. W przypadku, gdy zlikwidujemy rozprowadzenia ciepła 
z pieca bądź kominka, to mogą one teoretycznie pozostać. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
Pytań nie wniesiono. 
Wójt Gminy Józef Zajkowski podziękował panu Danielowi Płońskiemu za przedstawione 

informacje. Oświadczył, że po sesji ustalimy dyżury doradcy, podczas których mieszkańcy gminy będą 
mogli zadać pytania i uzyskać bliższe informacje na temat programu czyste powietrze. 
 
Ad. 6. 
1) 

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2021 r. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2021 rok. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
Radny Piotr Komar zgłosił, że jego tablet przestał działać w związku z tym nie może głosować 

za pomocą urządzenia. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił o głosowanie poprzez podniesienie ręki. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2021 rok, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXI/136/2021 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
 
2) 

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2021-2031. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2021-2031. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2021-2031, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXI/137/2021 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2021-2031,  
stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 
3) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu 
użytkowego na okres do 3 lat których przedmiotem jest ten sam lokal. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 3 lat 
których przedmiotem jest ten sam lokal. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 3 lat których przedmiotem 
jest ten sam lokal, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXI/138/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 

3 lat których przedmiotem jest ten sam lokal, stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
 

4) 
Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokoły. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 11 

 głosy przeciw: 1 

 głosy wstrzymujące się: 1 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokoły, stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXI/139/2021 
w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 15 do protokołu 
 
5) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku 
skargi Prokuratora Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora 
Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Wysokiem 
Mazowieckiem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXI/140/2021 
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora 

Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem, stanowi załącznik nr 17 do protokołu 
 
6) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic gminy Sokoły. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zmiany granic gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXI/141/2021 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic gminy Sokoły,  
stanowi załącznik nr 19 do protokołu 
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7) 
Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
o zmianę granic gminy Sokoły. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zmianę granic gminy 
Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zmianę granic gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 
20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXI/142/2021 
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic gminy Sokoły,  

stanowi załącznik nr 21 do protokołu 
 
8) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 
„KZN – Podlaskie” sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” sp. z o.o. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” sp. z o.o., stanowi załącznik nr 22 
do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXI/143/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie”  

sp. z o.o., stanowi załącznik nr 23 do protokołu 
 
9) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 
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Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy 
Mieszkaniowej „KZN - Podlaskie” sp. z o. o. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN - Podlaskie” 
sp. z o. o. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 
udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN - Podlaskie” sp. z o. o., stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXI/144/2021 
w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 
„KZN - Podlaskie” sp. z o. o., stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 
10) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Porośl-Kije 
z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Porośl-Kije z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Porośl-Kije z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły, stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXI/145/2021 
w sprawie zbycia nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Porośl-Kije z zasobu 

nieruchomości Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 27 do protokołu 
 
Ad. 7. 

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła, że zgodnie z przepisami znowelizowanej 
ustawy o funduszu sołeckim z 2014 r. rada gminy ma obowiązek corocznego podejmowania uchwały 
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o wyodrębnieniu bądź niewyodrębnieniu funduszu sołeckiego w budżecie gminy. Taka uchwała 
powinna zostać podjęta w terminie do 31 marca. W przypadku zdecydowania się na podjęcie 
uchwały o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego, ta uchwała będzie skutkowała na lata następne. 
W naszej gminie każdego roku jest podejmowana uchwała o niewyodrębnianiu funduszu sołeckiego. 
Po transformacji politycznej w 2009 roku po raz pierwszy rada gminy otrzymała możliwość 
wypowiedzenia się w kwestii funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2010 r. W 2009 r. została 
podjęta uchwała o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego. Po wyodrębnieniu funduszu żadne sołectwo 
nie złożyło wniosku na realizację przedsięwzięć w ramach tego funduszu. W kolejnych latach nie 
decydowano się na wyodrębnianie funduszu. Przed pandemią rada gminy zwykle konsultowała 
z sołtysami tą kwestię. W tym roku dokonaliśmy rozeznania podczas wymiaru podatku. Sołtysi 
w przeważającej większości byli przeciwni wyodrębnieniu funduszu. Wyodrębnienie funduszu ma 
zarówno swoje plusy, jak i minusy. Plusem byłaby inicjatywa lokalna, a minusem rozdrobnienie 
środków budżetowych. Wiele gmin odchodzi obecnie od wyodrębniania funduszu, a jeśli fundusz był 
wyodrębniony to samorządy decydują się na jedną wspólną inicjatywę, która ma za zadanie służyć 
całości społeczeństwa. Cała procedura związana z organizacją zebrań wiejskich i wyborem zadań do 
realizacji jest żmudna i powinna być jednakowa we wszystkich sołectwach. Rada gminy i organ 
wykonawczy nie mogą same zdecydować o przeznaczeniu środków wyodrębnionego funduszu 
sołeckiego na jeden cel. W ostatnich latach rada gminy nie wyodrębniała funduszu. W miarę potrzeb 
były realizowane zadania w poszczególnych sołectwach. W związku z powyższym pan wójt występuje 
do rady gminy z wnioskiem o niewyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2022 rok. 

Radny Piotr Łapiński oświadczył, że zrozumiał iż podczas odbioru nakazów płatniczych 
większość sołtysów negatywnie wypowiedziała się w kwestii tworzenia funduszu sołeckiego. Na 
komisji rozmawialiśmy na ten funduszu sołeckiego i był wniosek o konsultacje. W poprzednich latach 
na sesjach sołtysi nieformalnie głosowali na ten temat i rada gminy uwzględniała ich opinię. 

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska potwierdziła przedstawione informacje. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 11 

 głosy przeciw: 2 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXI/137/2021 

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku,  
stanowi załącznik nr 29 do protokołu 

 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski ogłosił 10 minut przerwy w posiedzeniu. 

 
Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy Sokoły było przedstawiane sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2020 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu.  Zapytał, czy jest potrzeba, aby je odczytać? 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania sprawozdania. 
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Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Gminy Sokoły było przedstawiane sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokoły za rok 2020. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  Zapytał, czy jest potrzeba, aby je odczytać? 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania sprawozdania. 
 
Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy Sokoły było omawiane sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny i pieczy zastępczej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  Zapytał, czy jest 
potrzeba, aby je odczytać? 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania sprawozdania. 
 
Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 
komisji Rady Gminy Sokoły było omawiane sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2020. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  Zapytał, czy jest potrzeba, aby je odczytać? 

Radni nie zgłosili potrzeby odczytania sprawozdania. 
 
Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 
przedłożonego sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy Sokoły za 2020 rok? 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 
przedłożonego sprawozdania z działalności Rady Gminy Sokoły za 2020 rok? Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej 
informacji z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w II półroczu 2020 r.? Informacja stanowi 
załącznik nr 36 do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 15. 
1) 
 Skarbnik Gminy Irena Bruszewska poinformowała, że od stycznia br. Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Białymstoku prowadzi w urzędzie gminy kontrolę całej gospodarki finansowej. Na 
tą chwilę nie wiemy, kiedy się ona zakończy. Szacujemy, że potrwa do czerwca. Oprócz tego Izba 
Administracji Skarbowej prowadzi kontrolę dotycząca rozbudowy Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 
w Sokołach o Centrum Integracji Społecznej w Sokołach. 
2) 
 Radna Jadwiga Sieniawska poinformowała, że mieszkańcy gminy zwracają się z zapytaniami 
w sprawie budowy gazociągu. Warto byłoby zaprosić przedstawiciela zakładu gazowniczego, który 
omówiłby realizację inwestycji i odpowiedział na pytania zainteresowanych mieszkańców. Ponadto 
poprosiła o zmianę wyznaczonego na 10 listopada terminu odbioru odpadów wielkogabarytowych. 
Termin nie jest zbyt dobry, gdyż jest to dzień przed świętem narodowym. Wszystkie gabaryty mogą 
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nie zostać odebrane. Nie będzie to dobrze o nas świadczyło. Poza tym będzie to już okres zimowy. 
Warto byłoby się nad tym zastanowić i rozważyć zmianę terminu na wcześniejszy. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poparł wniosek radnej. 
Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska 

odpowiedziała, że termin odbioru odpadów wielkobarytowych został ustalony w harmonogramie 
i tak została podpisana umowa. Jeżeli jest propozycja zmiany terminu, to zwrócimy się do firmy 
odbierającej odpady o zmianę w harmonogramie. Jest jeszcze dużo czasu, aby dokonać odbioru 
gabarytów w innym terminie. Po otrzymaniu odpowiedzi poinformujemy państwa o załatwieniu 
sprawy. Odnosząc się do pytania dotyczącego budowy gazociągu przedstawiła, że rozmawiała z osobą 
zajmującą się zawieraniem umów. Pracownik firmy wyjaśnił, że jeśli w tym momencie wystąpimy 
z wniosek o przyłączenie, to dostaniemy odpowiedź odmowną ponieważ gazociąg nie jest jeszcze 
technicznie przygotowany do podłączania odbiorców. Po przygotowaniu gazociągu gmina otrzyma 
informację i będzie mogła ją rozpowszechnić wśród mieszkańców. Nie wiadomo, czy będzie to jeszcze 
w tym roku, czy już w przyszłym. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski oświadczył, że wcześniej dyrektor Grzegorz Mackiewicz zaręczał, 
że przyłącza zostaną wykonane jeszcze w tym roku. Pan wójt powiedział, że do czasu komisji 
porozmawia na temat realizacji inwestycji z dyrektorem i przedstawi informacje. 
3) 

Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że dwa miesiące temu LGD NAREW rozpisało 
konkurs na takie działania jak inkubator. Fundacja z Krzyżewa złożyła wniosek o dofinansowanie 
realizacji inkubatora mobilnego. Projekt jest państwu znany. Obecnie trwa ocena złożonych 
wniosków. Liczymy na jego pozytywne rozpatrzenie i realizację zadania jeszcze w tym roku. 
4) 

Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że jako Prezes Zarządu Stowarzyszenia Gmin 
Górnej Narwi wyszedł z pomysłem zagospodarowania Narwi na odcinku od granicy z Białorusią do 
Zawad. Temat został zainicjowany prawie 2 lata temu na posiedzeniu stowarzyszenia w Krzyżewie. 
W ostatnim czasie koncepcją stowarzyszenia bliżej zainteresował się marszałek. W bardzo szybkim 
tempie zdecydował się rozpisać konkurs w ramach programu Polska Wschodnia. Pomysł zyskał 
pozytywną akceptację ministerstwa. We wspólną inicjatywę zaangażowały się 24 samorządy 
skupione w Stowarzyszeniu Gmin Górnej Narwi, Łomżyńskim Forum Samorządowym i Związku Gmin 
Pisa-Narew. Wartość całego projektu to 380 mln zł. Gmina Sokoły złożyła wniosek na 8 mln zł. 
Obecnie trwa ocena wniosku. Liczymy na pozytywną akceptację i realizację. Radna Maria Krysiewicz 
zgłaszała potrzebę poprawy kładki. Zostanie to zrobione, aby turyści na majówkę mogli spokojnie nią 
przejść. W ramach wspomnianego projektu chcemy podjeść do turystyki w sposób kompleksowy, aby 
rzeka Narew stała się atrakcją turystyczną na miarę XXI wieku. W Waniewie powstało koło gospodyń 
wiejskich Babiniec. Do koła przystąpiło już ponad 20 kobiet. 

Radny Piotr Łapiński oświadczył, że na chwilę obecną jest już prawie 30 i prowadzone są 
rozmowy związane z zachęceniem kolejnych osób. 

 Wójt Gminy Józef Zajkowski powiedział, że siedzibą koła gospodyń wiejskich będzie budynek 
CIS w Waniewie. Gmina zamierza pomóc kołu w doposażeniu kuchni w niezbędne wyposażenie. Do 
współpracy włączy się fundacja z inkubatorem. Ponadto w Waniewie planowane jest utworzenie 
centrum baloniarstwa we współpracy z lokalnym przedsiębiorcą. Mamy nadzieję, że podjęte działania 
spowodują wykorzystanie potencjału rzeki i gminy. 
5) 

Wójt Gminy Józef Zajkowski przedstawił, że w ramach SGGN chcemy wspólnie zająć się 
tematem odpadów komunalnych. Firma White Hill przygotowała fiszkę projektową, która zakłada  
mineralizację odpadów komunalnych niemożliwych do ponownego wykorzystania. Jest szansa 
pozyskania dofinansowania na realizację tego zadania w wysokości 100 mln zł. Głównym celem 18 
samorządów jest zatrzymanie rosnących cen wywozu i zagospodarowania odpadów komunalnych. 
Obecnie odpady wywożone na wysypisko z naszej gminy są ważone. Cięgle udoskonalamy proces 
przekazywania odpadów, ale już na ten moment wprowadzenie tego rozwiązania spowodowało duże 
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oszczędności. Wywiezienie mniejszej masy odpadów znacząco wpłynie na wysokość opłaty 
wnoszonej przez mieszkańców. 
6) 

Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że o rozpoczęciu rozmów z zainteresowanymi 
prowadzeniem domu aukcyjnego w Sokołach. Przedstawił, że do współpracy chce się włączyć wiele 
podmiotów. Nowe targowisko będzie ogromną szansą rozwoju gminy. Chcemy, aby dom aukcyjny był 
otwarty przez 7 dni w tygodniu. Targowisko w obecnej formie funkcjonuje tylko we wtorki. Na działce 
przy targowisku trwają prace porządkowe. Podczas budowy hal, targowisko zostanie przeniesione 
w miejsce wyburzonych budynków. Po zakończeniu budowy liczymy na to, że powstaną tam bloki 
mieszkalne. Podziękował radzie gminy za podjęcie uchwał w sprawie Społecznej Inicjatywy 
Mieszkaniowej „KZN – Podlaskie” i wyraził nadzieję na realizację planowanych inwestycji. Ponadto 
poinformował, że z rozbiórki chodników posiadamy spore ilości kostki brukowej. Zostanie ona 
złożona przy oczyszczalni ścieków. Część z niej zostanie wykorzystana na placu przy weterynarii, ale 
liczymy na inicjatywę radnych w kwestii jej rozdysponowania. 

Radny Marek Czajkowski oświadczył, że nie zna dobrze dokumentacji inwestycji w Czajkach, 
ale można byłoby wykorzystać kostkę przy stawie w Czajkach. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski odpowiedział, że można będzie rozważyć taką propozycję, ale 
dopiero po wykonaniu inwestycji.  

 
Ad. 16. 

 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że Rada Gminy Sokoły w całości 
wyczerpała przewidziany porządek obrad, w związku z czym o godzinie 14:45 zamknął obrady XX 
sesji. 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołował:  
Wojciech Maleszko      Przewodniczący Rady  

 
Krzysztof Grabowski 
 


